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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz Magyar Polgári Szövetsé g

Képviselőcsoportj a

Kövér László
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnők Úr !

„Hogyan kívánja javítania közlekedési helyzetet а budakalászi csomópontnál?” címmel az

Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi =VI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést

kívánok benyújtani Dr . Seszták Mikós fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületem legnagyobb problémája а közlekedés. Az elmúlt években történt jelentős

fejlesztések ugyan hoztak némi változást, de а tapasztalatok szerint nem elegendő t . Igaz ez а

11-es sz. fkl útra is, me rt ugyan az МО körgyűrű északi szakaszának átadása óta а Szentendrei

út forgalmi terhalése némiképp csökkent, azonban az МО - 11 . sz út budakalászi csomópontj a

igen sok feszültséget okoz а térségben közlekedők körében. Kimondhatjuk, hogy а

csomóponti megoldás nem vált be, а reggeli és а délutáni órákban rendkívüli torlódásokat

okoz.

Információim szerint az eredeti tervek nem ezt а csomópontot tartalmazták, de forráshiány

miatt ezt az olcsóbb változatot építették meg. Sokan - és egyre többen - keresik az еgérutat ,

gyakran nem а szabályos formát választva, amely igen jelent ős balesetveszélyt okoz, а

tragédia kódolva van . Mindezt fokozta az elmúlt hónapok/napok változása, amiko r

megszünte tték а Békásmegyer lakótelepnél meglév ő szabályos visszafordulási lehetőséget ,

valamint а napokban bevezetett új forgalmi rendet, amely а körforgalom áteresztőképességét

tovább csökkentette
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Az leírtakra tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

А kialakult helyzettel Öп egyetért-e, illetve mit kíván teппi a helyzet javítás a

érdekében ?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. október 7 .

Hadházy Sándo
országgyűlési képvisélő
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